
Kövér László alelnök 
(Fidesz)
-  Szándékolt volt-e a z  önök arculat- 
váltása?

-  Nem tudatos elhatározás ered
ménye az, ami formánkkal 1990 óta 
történt.

-  Tehát csupán a véletlen műve?
- Nem véletlen az, ha az ember 

hat évet öregszik. S ha ez életének 
abban az időszakában történik, ami
kor még fiatal, akkor sokkal 
feltűnőbb, mint ha nyugdíjas korú 
lenne.

-  A változásoknak, a z  arculat, a 
megjelenés módosulásának van-e 
köze a tartalmiakhoz?

-  Áttételesen igen. Számos dolgot 
másként látunk, mint a kezdetekkor. Ta
pasztaltabbak lettünk, s jó néhány illúzi
óval nekünk is le kellett számolnunk.

-  Például?
-  Azzal, hogy a rendszerváltozás 

viszonylag rövid idő alatt, radikáli
san végrehajtható. Egyébként 
rosszul emlékeznek azok, akik azt



fti m o n d j á k ,  
|  i hogy 1990- 
™ ben a 22 fide- 

szes egyfor
mán farmer
ben vonult be 
a parlament
be.
-  A z első sza
bad választá
sokon kik ta
lálták ki a 
p á rt arcula
tát? Teszem 
azt a szlogent: 
„Hallgass a 
szívedre, sza
vazz a Fidesz- 
re!”?
-  Nem voltak 

profik, de voltak ötletes emberek. 
Szív szerintiek.

-  És 1994-ben: „Ha unod a ba
nánt, válaszd a narancsot!”?

-  Ezt már hivatásosak. De nálunk 
ez a tempó egyelőre még a kam
pányra korlátozódik.


